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PROTOKÓŁ NR LXVII/2023 

obrad LXVII sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 

odbytej w dniu 28 grudnia 2023 r. 
-  -  - 

Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 21 Radnych (100 %), według załączonej listy 

obecności. 

W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

3. Informacja o sporządzeniu protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych działań  

i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok  

(projekt nr 668/2023). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Ostrzeszów na lata 2023-2032 (projekt nr 669/2023). 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata  

2024 – 2033: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2024 – 2033 (nr 652a/2023), 

b) przedstawienie Uchwały Nr SO – 3/0957/236/2023 Składu Orzekającego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 roku  

w sprawie opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Ostrzeszów na lata 2024 – 2033, 

c) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2024 – 2033 (nr 652a/2023). 

10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów 

na 2024 rok (nr 653a/2023), 

b) przedstawienie Uchwały Nr SO – 3/0952/236/2023 Składu Orzekającego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok, 

c) przedstawienie Uchwały Nr SO - 3/0951/720/2023 Składu Orzekającego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Miasto i Gminę Ostrzeszów  

deficytu budżetu roku 2024, 

d) odczytanie wniosków stałych Komisji Rady Miejskiej Ostrzeszów, 

e) przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa o projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok, 



2 
 

f) przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie  

przedstawionych opinii i wniosków stałych Komisji Rady Miejskiej Ostrzeszów, 

g) dyskusja, 

h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy  

Ostrzeszów na 2024 rok (nr 653a/2023). 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok 

(projekt nr 662/2023), 

b) zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Ostrzeszów na 2024 rok  

(projekt nr 665a/2023), 

c) zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Ostrzeszów 

na 2024 rok (projekt nr 666/2023), 

d) zatwierdzenia Planu Pracy i Kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

Ostrzeszów na 2024 rok (projekt nr 667/2023),  

e) zmiany uchwały w sprawie powołania jednostki pod nazwą „Biblioteka Publiczna 

Miasta i Gminy Ostrzeszów im. Stanisława Czernika” (projekt nr 661/2023), 

f) przyjęcia przez Miasto i Gminę Ostrzeszów prowadzenia zadań powiatowej  

biblioteki publicznej dla Powiatu Ostrzeszowskiego (projekt nr 663/2023), 

g) przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy 

Ostrzeszów na lata 2023-2031” (projekt nr 664/2023), 

h) stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2024 – 2027 (projekt nr 

670/2023). 

12. Sprawy różne i informacje. 

13. Zamknięcie obrad.  

 

Do pkt 1. Otwarcie LXVII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska otworzyła obrady LXVII sesji Rady 

Miejskiej, powitała zgromadzonych i stwierdziła, że sesja jest prawomocna do obradowania 

i podejmowania uchwał. 

Następnie oddano cześć Powstańcom Wielkopolskim z okazji Narodowego Dnia 

Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego. 

 

Do pkt 2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że porządek obrad 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, a także przesłany radnym pocztą 

elektroniczną.  

Zapytała, czy ktoś chciałby złożyć wniosek w sprawie uzupełnienia lub zmiany  

do przedłożonego porządku obrad dzisiejszej sesji? Nie zgłoszono.  
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Do pkt 3. Informacja o sporządzeniu protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej.  

Beata Calińska – Przewodnicząca RM Ostrzeszów poinformowała, że protokół z LXVI sesji, 

został sporządzony i 14.12. opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

Do pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych 

działań i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Patryk Jędrowiak - Burmistrz MiG Ostrzeszów przedstawił powyższą informację. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Beata Calińska – Przewodnicząca RM Ostrzeszów poprosiła o zgłaszanie radnych, którzy 

chcieliby zabrać głos. 

Radna Krystyna Rajska 

1) Interpelacja dot. projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostrzeszów wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 
stanowi załącznik do protokołu.  

2) Dot. sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulicy Leśnej - Wierzbowej z DK11.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak:  

- odnośnie ul. Leśnej/DK11 – GDDKiA stoi na stanowisku, że jeżeli taka sygnalizacja świetlna 

miałaby być budowana to 100% kosztów powinien ponieść inwestor, który wybudował 

inwestycję, bądź ew. miałaby partycypować gmina. Ze strony inwestora nie ma na ten 

moment zainteresowania, by takie wydatki ponieść. Na ten moment nie ma perspektywy, 

aby tam zostały zamontowane światła. Burmistrz dodał, że w mniejszym stopniu byłby 

zwolennikiem montowania tam kolejnej sygnalizacji świetlnej, ponieważ na krótkim 

odcinku byłyby już 4 skrzyżowania z sygnalizacją świetlną. Zdaniem burmistrza lepszym 

rozwiązaniem w tym miejscu byłoby wybudowanie ronda.  

Radna Krystyna Rajska odpowiedziała, że jest za jakimkolwiek rozwiązaniem, które 

zabezpieczyłoby wjazd na ww. skrzyżowanie.  

 Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak:  

- odnośnie pierwszego pytania odpowiemy szczegółowo na piśmie, zapis został 

wprowadzony w związku z tym, że wykluczały się dotychczasowe zapisy, czyli tam, gdzie  

w planie było możliwe przetwarzanie odpadów – teoretycznie było możliwe przetwarzanie 

odpadów wynikające tylko i wyłącznie z produkcji własnej, a nie zbierania. Jeżeli np. ktoś 

chciał elektroodpady zebrać i je zgromadzić i wywieźć to nie mógł tego robić, ponieważ były 

to obce elektroodpady, a nie jego, wynikające z produkcji. 

Burmistrz zachęcał, aby brać udział w dyskusjach publicznych dot. wyłożenia MPZP. Dodał, 

że na dyskusję publiczną nie przyszedł nikt. Po dyskusji wpłynęło kilka uwag na piśmie  

od zainteresowanych podmiotów.  

Burmistrz poinformował, że zmieniła się ustawa o planowaniu przestrzennym, wygasa 

Studium i mamy czas na uchwalenie planu ogólnego. Jeżeli przystąpimy do zmiany planu 
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ogólnego to według niektórych opinii samo przystąpienie do planu ogólnego powoduje 

zamrożenie i niemożność zmiany MPZP.  

 

Do pkt 6. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

Nie zgłoszono.  

 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 

2023 rok (projekt nr 668/2023). 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła powyższy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/639/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2023-2032 (projekt nr 669/2023). 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła powyższy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/640/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na 

lata 2024 – 2033: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2024 – 2033 (nr 652a/2023) 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła powyższy projekt uchwały.  

Do pierwotnej wersji dodano zmiany, wynikające z informacji otrzymanej z RIO. Dodano 

także zadania, które musiały być przeniesione na 2024 rok, zgodnie z załącznikiem 

majątkowym.  

 

b) przedstawienie Uchwały Nr SO – 3/0957/236/2023 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 roku w sprawie opinii  

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2024 

– 2033 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła niniejszą uchwałę, która 
stanowi załącznik do protokołu.  

 

c) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2024 – 2033 (nr 652a/2023) 

Po wysłuchaniu opinii RIO Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła 

głosowanie. 
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Rada Miejska pozytywnie (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/641/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 

2024 rok (nr 653a/2023) 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła powyższy projekt uchwały.  

Projekt uchwały został omówiony wcześniej podczas posiedzeń Komisji. Dokonane zmiany 

wynikają z informacji uzyskanych z RIO oraz dodania zadań majątkowych, które nie były 

uwzględnione. Zaproponowano upoważnienie pana burmistrza do zaciągnięcia kredytów  

i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetowego 

do wysokości 5 mln zł, zwiększenie przejściowego deficytu budżetowego nie wpływa  

w żaden sposób na nasze wskaźniki, określające sytuację finansową, jest to tylko i wyłącznie 

zabezpieczenie płynności finansowej. 

Głos zabrał Radny Andrzej Manikowski: 

1) w projekcie budżetu zaplanowano 347 tys. 100 zł na utrzymanie schroniska dla 
zwierząt, w tym 200 tys. zł na wydatki inwestycyjne związane z dostosowaniem 

schroniska do wymogów weterynarii – zapytał, czy jeżeli gmina nie będzie prowadzić 

schroniska to czy musi zostać 200 tys. zł?  
2) wydatki na utrzymanie zieleni w MiG Ostrzeszów – wzrost o 42,5% w stosunku  

do zeszłego roku – zapytał, czy koszty wygenerowane są przez rewitalizację parku, 

czy ogólnie zwiększono tereny zielone w MiG Ostrzeszów? 
3)  wpływy z PIT i CIT oparte są na prognozie – zapytał, jakie jest wykonanie dochodu  

z PIT i CIT za 2023 rok? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział: 

- wykonanie dochodów z PIT i CIT jest 100%, dodał, że w związku ze zmianą ustawy  

o podatkach gminy dostają środki ryczałtowo, comiesięcznie w tej samej wysokości,  

przy poprzedniej ustawie gmina dostawała % od wpłaconych podatków przez 

mieszkańców, czyli w różnych miesiącach były to różne wysokości, po zmianie ustawy 

Minister Finansów szacuje, jakie będą wpływy, w równych 12 ratach gminy to otrzymują, 

czyli wykonanie zawsze musi być 100 %. Natomiast dopiero po 2 latach będzie sprawdzanie 

na poziomie rządowym, jakie były rzeczywiste wpływy. W następnym roku przekonamy się, 

czy wpływy z podatku będziemy mieli powiększone, bądź pomniejszone, ze względu na to, 

ile faktycznie mieszkańcy wpłacili. Rzeczywiste wykonanie za 2022 rok poznamy dopiero  

w następnym roku. Wcześniej odbywało się to na bieżąco, przez to mieliśmy wykonanie  

lub niewykonanie założeń z Ministerstwa Finansów.  

- odnośnie schroniska dla zwierząt – być może nie będą potrzebne środki na inwestycje,  

ale dopiero jutro podpiszemy umowę z nowym schroniskiem, burmistrz poprosił, aby na ten 

moment nie zmieniać zaproponowanych kwot, gdyż być może część tych pieniędzy będzie 

nam potrzebna,  
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- odnośnie zieleni w MiG Ostrzeszów – poprzedni przetarg na utrzymanie zieleni był 3 – letni, 

dodatkowo zakończył się on kwotą niższą, niż przetarg sprzed 4 lat, pan naczelnik, szacując 

inflację, która się pojawiła dołożył 30%, nie ma to związku z żadną nową inwestycją, wzrost 

odnosi się do cen sprzed 4 lat.  

   

b) przedstawienie Uchwały Nr SO – 3/0952/236/2023 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie 
uchwały budżetowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła niniejszą uchwałę, która 

stanowi załącznik do protokołu.  
 

c) przedstawienie Uchwały Nr SO - 3/0951/720/2023 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o możliwości sfinansowania przez Miasto i Gminę Ostrzeszów  

deficytu budżetu roku 2024 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Anielska przedstawiła niniejszą uchwałę, która 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

d) odczytanie wniosków stałych Komisji Rady Miejskiej Ostrzeszów, 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Marcin Kokot odczytał 

wniosek o zwiększenie środków na remonty dróg z tzw. wolnych środków, które pojawią się 

w trakcie roku.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Jacek Skórski odczytał 

wniosek o zwiększenie środków na wydatki inwestycyjne i remontowe w dziale „Oświata”  

z tzw. wolnych środków, które pojawią się w ciągu roku.  

 

e) przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa o projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok: 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa Wiesława Wysota 

przedstawiła powyższą informację.  

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu 

 

e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie opinii i wniosków 

stałych Komisji Rady Miejskiej Ostrzeszów 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak wnioski, które zostały złożone są tzw. 

wnioskami okołobudżetowymi, bo nie tyczą się tego budżetu, tylko ew. środków, które 

pojawią się w ciągu roku. Tak, jak każdego roku – wolne środki, którymi będziemy 

dysponować, będą Państwu przedstawiane każdorazowo w ramach projektu zmian  

w budżecie. Każdorazowo Rada Miejska będzie mogła zadecydować o przeznaczeniu 

środków.  
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f) dyskusja 

Radny Mariusz Witek wspomniał o ewentualnych zagrożeniach, które jego zdaniem mogą 

wpłynąć na budżet gminy. Radny stwierdził, że w obecnej kadencji środki finansowe, które 

spływały do wszystkich samorządów, nie tylko do ostrzeszowskiego, z Polskiego Ładu,  

z Funduszu Dróg Samorządowych i wielu innych źródeł bardzo mocno zasilały budżety.  

Oczywiście to były pieniądze, które przekuliśmy w różnego rodzaju inwestycje. Czy potrzebne 

czy nie potrzebne to już teraz zostawmy, ale na pewno były tego plusy. Jeżeli te środki 

przestaną płynąć to można zapytać, na co będzie nas stać? Tego nie wiemy, bo to się okaże  

w następnych latach, a właściwie w następnej kadencji. 

Radny Sławomir Odrobiński również stwierdził, że jest to wyjątkowa kadencja, jeśli chodzi 

o nabór środków zewnętrznych na inwestycje. Zwrócił uwagę na relację dochodów 

bieżących do wydatków bieżących, czyli tzw. wyniku operacyjnego. Zdaniem radnego 

nastąpiło znaczne pogorszenie tych relacji. W paragrafie „wydatki remontowe” nastąpiło 

znaczne obniżenie. Radny porównał wynik operacyjny w roku 2017/2018 był na poziomie  

9 mln zł i rok 2022/2023 ok. 4 mln zł. W tej kadencji zdaniem radnego był kładziony duży 

nacisk na to, żeby zastępować wydatki bieżące wydatkami majątkowymi. Ponieważ była 

taka sytuacja, która jest sytuacją, zdaniem radnego, na przestrzeni całej działalności 

incydentalną, kiedy dochody majątkowe były łatwiej dostępne niż dochody bieżące. Zawsze 

było tak, że trzeba było część wydatków bieżących przeznaczać na inwestycje. Natomiast 

tutaj – mamy sytuację odwrotną. Stąd wzięły się wnioski komisji stałych. Radny stwierdził, 

że kolejna kadencja nie będzie mieć już tak dużych wpływów ze sprzedaży gruntów. Poddał 

także pod wątpliwość, czy będą dofinansowania ze środków zewnętrznych. Radny 

stwierdził, że w pewnych paragrafach wydatki bieżące zostały za bardzo zwiększone,  

a w niektórych są ograniczane.  Znaczna część inwestycji tj. przechodnia z poprzednich lat. 

Radny Jacek Skórski przedstawiając opinię, zaznaczył, że nie jest to opinia Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, gdyż nie była ona omawiana na posiedzeniu. Radny 

uważa, że zaproponowany budżet jest stabilny, pozwalający na bezpieczne funkcjonowanie 

wszystkich placówek, którymi głównie zajmuje się Komisja Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia. Dział „Oświata” stanowi 40% całego budżetu MiG Ostrzeszów. Komisja złożyła 

wniosek o zwiększenie środków na wydatki inwestycyjne i remontowe. Od samego 

początku pracy Komisji składaliśmy wnioski okołobudżetowe, które dotyczyły: remontu 

elewacji SP nr 2 w Ostrzeszowie, termomodernizacji hali sportowej w SP nr 2  

w Ostrzeszowie, budowy boiska wielofunkcyjnego w Rogaszycach i przystosowania  

SP w Niedźwiedziu do pełnowymiarowego godzinowego przedszkola. Wcześniej 

rozważaliśmy też rozbudowę tej szkoły, jednak przy obecnej ilości uczęszczających tam 

dzieci byłoby to bezzasadne. Cierpliwie czekaliśmy na możliwość otrzymania 

dofinansowania na nasze wnioski i to się opłaciło. Nie zgłaszaliśmy wniosków,  

aby to realizować z własnych środków – woleliśmy poczekać na dofinansowanie  

i zaoszczędzone środki przeznaczyć na inne cele w MiG Ostrzeszów. Radny przypomniał  

o otrzymanych dofinansowaniach. W 2024 roku będzie wykonany remont elewacji SP nr 2  
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w Ostrzeszowie (dofinansowanie w wysokości 85% inwestycji).  Oddane zostanie również 

boisko przy SP w Rogaszycach (dofinansowanie w wysokości 95% inwestycji). 

Termomodernizacja hali sportowej przy SP nr 2 w Ostrzeszowie to zadanie, które nas czeka 

w najbliższych latach. W tym roku zostało już wymienione ogrzewanie i oświetlenie hali 

sportowej. Również SP w Niedźwiedziu zostanie przystosowana do pełnowymiarowego 

czasu pracy. Dział „Kultura” to głównie działalność OCK – jest ona oceniana bardzo wysoko 

– poziom ten zostanie również utrzymany w następnym roku. „Kultura” to również 

działalność Biblioteki Publicznej oraz jej Filii. Środki finansowe na 2024 rok pozwalają na jej 

funkcjonowanie na wysokim poziomie. Sport i Zdrowie to powiązane ze sobą działalności. 

W roku 2024 zostanie oddane wyżej wspomniane boisko przy SP w Rogaszycach, plac zabaw 

do gry w minigolfa na OSiR, mini park linowy na OSiR, centrum rekreacyjne oraz plac zabaw 

przy ul. Norweskiej. Nadal będzie funkcjonował basen, latem kąpielisko miejskie. Zostaną 

również zwiększone środki w dziale „Kultura fizyczna i sport” na działalność klubów 

sportowych i stowarzyszeń do kwoty 514 tys. zł. Po przeprowadzonej analizie, radny 

stwierdził, że budżet należy ocenić pozytywnie.  

Radny Andrzej Manikowski zwrócił uwagę na zaplanowaną podwyżkę wysokości 16 %  

na wynagrodzenia w Urzędzie. Zapytał, czy takie podwyżki dostaną pracownicy?  

200 tys. zł przeznaczamy na dofinansowanie niskosprawnych instalacji grzewczych – jest  

to ta sama kwota co w poprzednich latach – czy nie jest zasadne, aby w ciągu roku, jeśli 

pojawią się środki zwiększyć tę kwotę? Nadmienił, że niektóre samorządy wnioskowały  

do Samorządu Wojewódzkiego o przedłużenie obowiązywania uchwały antysmogowej,  

aby wydłużyć możliwość wymiany urządzeń grzewczych.  

 

Obrady sesji opuścił radny Zbigniew Tomczyk – godz. 1120. 

 

Radny Sławomir Odrobiński odniósł się do wypowiedzi radnego Jacka Skórskiego.  

Na wszystkie szkoły, boiska, obiekty oświatowe, na inwestycje i remonty mamy w budżecie 

zaplanowane 896 tys. zł. Zdaniem radnego jest to bardzo niska kwota, dlatego był wniosek 

Komisji o to, aby była ona zwiększona. W skali działalności samorządu doszliśmy do bardzo 

niskiego poziomu, jeżeli chodzi o remonty, bieżące utrzymanie. Jeżeli chodzi o działalność 

sportu, rekreacji, basenu to w stosunku do utrzymania tego – mamy dług. Dlatego,  

że wykonanie w roku bieżącym, jeżeli chodzi o utrzymanie działalności, za którą odpowiada 

gmina tj. 1,5 mln zł, zapotrzebowanie na ten rok tj. 2 mln zł, natomiast w budżecie jest  

0,5 mln zł.  

Radny Janusz Suwiczak skierował pytanie do pana burmistrza – czy są planowane 

działania w kierunku budowy ścieżek rowerowych? 

Radny Andrzej Manikowski nawiązując do wypowiedzi dot. ścieżek rowerowych – są 

samorządy, które podjęły uchwały, że wszystkie nowe, projektowane chodniki będą 

ścieżkami pieszo – rowerowymi. 
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Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odniósł się do dyskusji: Nie sposób  

nie zgodzić się z tym co zostało powiedziane odnośnie zagrożeń i obecnej sytuacji  

dot. dochodów i wydatków bieżących. Zgodził się, że dochody bieżące w stosunku 

proporcjonalnym do lat ubiegłych pogorszyły się. Jest to bezpośrednio związane z reformą 

finansów publicznych i takim zaplanowaniem przez poprzedni rząd finansowania 

samorządów, że zwiększenie kwoty wolnej od podatku dla obywateli wpłynęło 

bezpośrednio na proporcjonalne obniżenie dochodów jednostek samorządu 

terytorialnego. W to miejsce rząd zaproponował dochody majątkowe, czyli dotacje  

na inwestycje. Wymusiło to na samorządach ograniczenie wydatków bieżących na rzecz 

wydatków inwestycyjnych i majątkowych. Zgodził się, że nie wiadomo, czy takie same 

programy dotacyjne będą w kolejnych latach. Dodał, że jako samorządy będziemy apelowali 

o to, aby dokonać reformy finansów samorządowych, aby samorządy jeszcze bardziej 

uniezależniły się od jednostki centralnej, czyli od rządu, miały większą autonomię, czyli 

więcej dochodów bieżących z podatków w stosunku do dotacji. Aby samorządy w większym 

stopniu mogły decydować same o przeznaczaniu tych środków, a w mniejszym stopniu 

musiały prosić się rządu centralnego o środki. Dotychczas bywało tak, że jeden samorząd 

był bardziej lubiany przez rząd, a inny mniej lubiany i od tego czasem zależało czy środków 

otrzymywał więcej czy mniej. Nie było żadnych klasyfikacji punktowych.  

Odnośnie wymiany pieców czy dofinansowania ZEC, tak jak każdego roku, na początku roku 

planujemy pewną kwotę, która w ciągu roku jest zwiększana. Po prześledzeniu ostatnich 

budżetów, porównując do ostatniego budżetu poprzedniej kadencji to było 118 tys. zł  

na wymianę źródeł ciepła. Przez poprzednie dwa lata wydawaliśmy już 400 tys. zł  

w przeciągu roku. Na początku roku również było planowane ok. 200 tys. zł. Potem robimy 

nabór, w ciągu roku widzimy, jakie jest zapotrzebowanie i zwiększamy te środki. W tym roku 

również planujemy zwiększenie w ciągu roku. W przypadku ZEC, w głównej mierze basenu  

i boisk sportowych, bo to są dwa czynniki generujące najwięcej kosztów. W poprzednich 

latach były to kwoty relatywnie mniejsze, jeszcze przed wybudowaniem basenu w Kępnie. 

Działania, które podjęliśmy w ostatnich latach, czyli wydatki inwestycyjne w basenie  

(m.in. odzysk ciepła), które obniżały koszty funkcjonowania basenu spowodowały, że straty 

naszego basenu nie są aż tak poważne.  System ciepłowniczy, jeśli chodzi o ceny dla 

mieszkańców, ale również dla jednostek, które zaopatruje w ciepło oferuje jedną 

najniższych cen ciepła w Wielkopolsce, co przekłada się na koszty i ostateczny wynik  

np. basenu. Wzrost kosztów w dziale „Kultura” jest dla budżetu znaczący, jednak mamy 

przeświadczenie, że te środki są dobrze wydatkowane. W tym roku odliczając inwestycję 

przechodzącą, czyli ul. Kaliską i tak w załączniku majątkowym same wydatki inwestycyjne 

na drogi tj. 9 mln zł. Mieliśmy takie lata, w poprzednich kadencjach, gdzie wydatki  

nie przekraczały nawet 1 mln zł na inwestycje drogowe. Przy nakładach remontowych  

na poziomie od 700 tys. do 1 mln 200 tys. zł, w tym roku wydatki remontowe mamy  

na poziomie 1,5 mln zł. Burmistrz zgodził się, że jest to niewystarczające i chcielibyśmy mieć 

jeszcze więcej, natomiast 1,5 mln zł na remonty plus 9 mln zł na inwestycje to dobry start, 
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gdyż zawsze w ciągu roku budżet jest zmieniany.  Po bilansie pojawiają się tzw. wolne środki, 

którymi możemy dysponować. Tak samo jak w tym roku, załącznik majątkowy zwiększał się, 

pojawiały się również nowe zadania. Burmistrz podziękował pani skarbnik za pracę nad 

budżetem, a także kierownikom i naczelnikom jednostek, którzy składali swoje 

zapotrzebowania. Burmistrz stwierdził, że jest to bardzo proinwestycyjny budżet, gdyż  

po raz kolejny już na początku roku przekraczamy kwotę 25 milionów złotych na inwestycje.  

To są środki, o których jeszcze kilka lat temu mogliśmy pomarzyć jako samorząd lokalny. 

Załączniki inwestycyjne, majątkowe zaczynały się od 2,5 czy 3 do 7, maksymalnie 9 milionów 

złotych. Teraz, już drugi rok z rzędu, rozpoczynamy rok kwotą przekraczającą 25 milionów 

złotych i tak naprawdę ten załącznik w ciągu roku rośnie. To jest zawsze trudny budżet,  

bo im większy budżet, im większe wydatki majątkowe, tym więcej pracy dla pracowników 

urzędu. Jeśli chodzi o wspomniane kwoty na wynagrodzenia – musimy podnieść 

wynagrodzenia minimalne, zgodnie z ustawą, co nie znaczy, że inni pracownicy, którzy  

nie pracują na płacy minimalnej nie mają uzyskać również wzrostu wynagrodzeń.  

W załączniku wynagrodzeniowym również zawarte są środki na odprawy, wynagrodzenia 

jubileuszowe. 

 

Obrady sesji opuściła radna Danuta Gagatek – godz. 1139. 

 

Radny Mariusz Witek stwierdził, że wszystko, co zostało powiedziane ma swoje 

uzasadnienie. Każdy budżet i każda kadencja mają swoje priorytety. Nikt już nie mówi  

o wodociągowaniu kolejnego sołectwa, czy też telefonizacji kolejnego sołectwa, mówimy  

o priorytecie, jakim jest ekologia. Dlatego środki trzeba zwiększać i one maksymalnie  

się zwiększają, gdyż takie jest zapotrzebowanie. Radny stwierdził, że wolności 

samorządowej i samorządu jest tyle, ile środków finansowych, na które mamy bezpośredni 

wpływ.  

Radny Sławomir Odrobiński uzupełnił, że mówiąc o ostrożności, jeżeli chodzi o relację 

dochodów bieżących do wydatków bieżących miał na myśli przede wszystkim działalność 

pana burmistrza. Zdaniem radnego wydatki bieżące należy zachowywać na odpowiednim 

poziomie w odpowiednich działach, dlatego że przyjdzie moment, kiedy mniejsze 

samorządy będą mieć gorzej. Trudno będzie później wszystko odwracać. Jeśli chodzi  

o wydatki majątkowe należy wziąć pod uwagę, że 5 lat temu 20 mln zł to była kwota 

niewyobrażalna, w tej chwili jest już dla nas bardziej przyswajalna. Należałoby to odnosić 

również do wykonanych kilometrów, metrów czy przestrzeni. Znaczną częścią wydatków 

majątkowych są wydatkami przechodnimi. To rada gminy ustala podatek  

od nieruchomości, jest stała kwota, jeżeli chodzi o udział gmin w podatku dochodowym.  

To są dla nas pewne dochody. O potencjale rozwojowym gminy stanowi nadwyżka 

operacyjna. Jeżeli decydujemy się na podniesienie podatku od nieruchomości to dbajmy 

również o podstawowe potrzeby remontowe w gminie.  
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Radny Antoni Marchiński nie zgodził się ze stanowiskiem burmistrza, że powinna być 

większa możliwość samorządu w wydawaniu pieniędzy rządowych. Radny uważa,  

że celowane dofinansowania są słuszne, dlatego że priorytety gmin są różne i nie zawsze 

wychodzą one naprzeciw potrzebom gminy.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska stwierdziła, że „Oświata” nigdy nie była 

dobrze finansowana, a w ostatnim czasie było już bardzo źle. Mimo wszystko radzimy sobie 

i powstają sale gimnastyczne, remonty.  

 

h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy  

Ostrzeszów na 2024 rok (nr 653a/2023). 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska pozytywnie (18 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/642/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

ogłosiła 15-minutową (godz.1147) przerwę w obradach.  

Obrady wznowiono o godz. 1207. 

Stan RM – 19 Radnych obecnych w sali obrad. 

 

 

Do pkt 11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2024 rok (projekt nr 

662/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odczytał treść projektu uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/643/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Ostrzeszów na 2024 rok  

(projekt nr 665a/2023): 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska odczytała treść projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem.  

Radny Sławomir Odrobiński podziękował przewodniczącej za wprowadzenie 

autopoprawki zaproponowanej przez komisje dot. prac nad strategią Miasta i Gminy. Radny 

stwierdził, że doświadczenie obecnej kadencji uczy, że taki dokument jest niezbędny, 

ponieważ można uniknąć kontrowersji, jeżeli chodzi o wybór kierunków rozwoju, czy 

poszczególnych inwestycji - do końca nie, ale uzyskać szerszy konsensus. Praca nad 

strategią powinna być nie tylko w radzie, ale w gremium znacznie poszerzonym.  
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Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak poinformował, że praca nad strategią 

będzie musiała być bardzo szeroka, ponieważ procedura przyjęcia strategii jest regulowana 

ustawą.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/644/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Ostrzeszów na 

2024 rok (projekt nr 666/2023): 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zapytała, czy jest potrzeba odczytywania 

planów pracy? Nie zgłoszono.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/645/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

l) zatwierdzenia Planu Pracy i Kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

Ostrzeszów na 2024 rok (projekt nr 667/2023),  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Widerski poinformował, że projekt 

uchwały został przesłany do wszystkich radnych. 

Radny Sławomir Odrobiński zaproponował, aby wprowadzić do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej punkt dot. kontroli trybu i celowości wyboru podmiotu zewnętrznego do 

przygotowywania i przeprowadzania przetargów w imieniu gminy. Dodał, że plan nie był 

omawiany na Komisjach, dlatego nie miał okazji, żeby przedstawić wniosek wcześniej.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zapytała, czy radny proponuje jakiś 

konkretny miesiąc? 

Radny Sławomir Odrobiński odpowiedział, że dobrze by było, żeby kontrola odbyła się do 

czasu absolutorium dla burmistrza. Radny zaproponował kwiecień. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poprosiła, aby dopisać w kwietniu 

propozycję radnego Sławomira Odrobińskiego. Następnie zapytała, czy Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej wyraża zgodę? 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Widerski zgodził się z propozycją 

Radnego.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały z uwzględnioną zmianą.   

Rada Miejska pozytywnie (17 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/646/2023 stanowi załącznik do protokołu. 
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m) zmiany uchwały w sprawie powołania jednostki pod nazwą „Biblioteka Publiczna Miasta 

i Gminy Ostrzeszów im. Stanisława Czernika” (projekt nr 661/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odczytał treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/647/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

n) przyjęcia przez Miasto i Gminę Ostrzeszów prowadzenia zadań powiatowej  

biblioteki publicznej dla Powiatu Ostrzeszowskiego (projekt nr 663/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił powyższy projekt uchwały.  

Radny Edward Skrzypek w imieniu Komisji Rewizyjnej – przekazaliśmy, że dyskusja ma być 

przeprowadzona między panem burmistrzem a powiatem. Corocznie jest 

niedofinansowanie na działalność Biblioteki Powiatowej. Zapytał, czy w związku z tym 

będzie przeprowadzona rozmowa i kiedy? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak odpowiedział, że rozmowa z panem 

starostą została już przeprowadzona. Pan starosta zapewnił, że Biblioteka Publiczna będzie 

dofinansowywana w ciągu roku, tak jak pozostałe jednostki powiatowe. Starostwo dołoży 

wszelkich starań, aby również te środki jeszcze w trakcie roku wyasygnować.  

Radny Edward Skrzypek dodał, że zapis odnośnie konkretnej wartości dofinansowania 

powinien być zawarty w umowie.  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak zgodził się z radnym i również wolałby, żeby 

środki były zabezpieczone w 100% już na początku roku. Burmistrz, nawiązując do budżetu 

gminy wyjaśnił, że nie wszystkie jednostki mają zapewnione 100% dofinansowania na 

początku roku, jest to zmieniane w trakcie roku.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/648/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

o) przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Ostrzeszów 

na lata 2023-2031” (projekt nr 664/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił powyższy projekt uchwały.  

Radny Andrzej Manikowski zwrócił uwagę na zapis na str. 97 „Przemoc w rodzinie jest 

zjawiskiem wszechobecnym i jedną z najpoważniejszych dysfunkcji dzisiejszego 

społeczeństwa, a zarazem przestępstwem”. Radny zgodził się, że jest to przestępstwo i jest 

dysfunkcją dzisiejszego społeczeństwa, ale poddał pod wątpliwość, czy jest wszechobecna. 

Wszechobecna według słownika oznacza, że występuje wszędzie, czyli w każdej rodzinie. 

Zapytał, czy jest to prawidłowe stwierdzenie? 
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Dyrektor MGOPS Grzegorz Rycerski wyjaśnił, że wszechobecna oznacza, że występuje  

w każdym społeczeństwie, w każdej gminie, powiecie. Dodał, że jest to kwestia interpretacji 

słowa. Strategia jest dokumentem bardzo wszechstronnym. Dyrektor poinformował, że 

jego zdaniem przemoc jest wszechobecna i jego zdaniem jest to odpowiednie słowo.  

W pewien sposób przemoc dotyka każdego, czy poprzez media, pracę, czy też środowisko, 

w jakim mieszkamy. Uzupełnił, że jest to jego interpretacja i pan radny może interpretować 

to inaczej.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (17 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/649/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

p) stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2024 – 2027 (projekt nr 670/2023): 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że zgodnie z art. 160 § 1 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych ławników do sądów 

okręgowych oraz do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty 

właściwością tych sądów - w głosowaniu tajnym. Następnie przedstawiła kolejność 

czynności związanych z przeprowadzeniem wyborów.  

 

ODCZYTANIE OPINII ZESPOŁU DS. ZAOPINIOWANIA KANDYDATÓW NA ŁAWNIKÓW: 

Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Wojciech Bąk: 

- przedstawił opinię Zespołu o kandydacie, w szczególności w zakresie spełnienia wymogów 

określonych w ustawie, 

PRZYJĘCIE REGULAMINU WYBORÓW: 

Beata Calińska – Przewodnicząca RM Ostrzeszów: 

- odczytała regulamin wyborów, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu, 

- zwróciła się o zatwierdzenie proponowanego Regulaminu w drodze głosowania 

wewnętrznego. 

Rada Miejska (18 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) przyjęła przedstawiony regulamin. 

POWOŁANIE KOMISJI SKRUTACYJNEJ: 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poprosiła o zgłaszanie kandydatur do pracy 

w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Antoni Marchiński zgłosił kandydaturę Radnego Andrzeja Manikowskiego.  

Radny Andrzej Manikowski wyraził zgodę. 

Radny Marcin Łuczak zgłosił kandydaturę Radnego Sławomira Widerskiego i Radnego 

Marcina Kokota. 

Radny Sławomir Widerski i Radny Marcin Kokot wyrazili zgodę.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska: poddała pod głosowanie zaproponowany 

skład Komisji Skrutacyjnej.  
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Rada Miejska (18 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) zatwierdziła skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

Radny Antoni Marchiński poinformował, że w związku z kandydaturą żony na funkcję 

ławnika wyłączy się z udziału w głosowaniu.  

Komisja Skrutacyjna dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, którym 

został Radny Marcin Kokot.   

Nastąpiła krótka przerwa w obradach w celu przygotowania kart do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Marcin Kokot przedstawił zasady głosowania. 

Nastąpił akt głosowania. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów – nastąpiła przerwa w obradach. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Marcin Kokot przedstawił protokół Komisji 

Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem, a następnie zarządziła głosowanie.  

Rada Miejska pozytywnie (16 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXVII/650/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska pogratulowała wybranej podczas 

dzisiejszej sesji na ławnika Pani Jolancie Marchińskiej, składając jednocześnie życzenia 

efektywnej, dającej satysfakcję pracy w obszarze wymiaru sprawiedliwości.  

 

Do pkt 12. Sprawy różne i informacje. 

Starosta Ostrzeszowski Lech Janicki podziękował burmistrzowi i radnym za całoroczną 

współpracę w zakresie realizowania wszystkich zadań samorządowych. Podziękował za 

pomoc w szczególności w obszarze szpitala powiatowego. Poinformował, że są po 

przedyskutowaniu planu rozbudowy – w okolicach końca kwietnia/początku marca 

powinien zostać ogłoszony przetarg na budowę budynku, który będzie budynkiem 

przychodni specjalistycznej wraz z oddziałem internistycznym na trzeciej kondygnacji. Jest 

to inwestycja na dwa lata. Potem będziemy starali się, aby jeszcze bardziej inwestować  

w placówkę, która jest przedmiotem naszego wspólnego zainteresowania. Podziękował 

również za współpracę w obszarze drogowym. Starosta poinformował, że 12 stycznia 

odbędzie się spotkanie z okazji 25-lecia samorządu powiatowego. Życzył, aby 2024 rok 

zaowocował wieloma pożytecznymi działaniami, aby udało się zrealizować plany.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska podziękowała za wszystkie życzenia 

świąteczne. Następnie złożyła życzenia z okazji zbliżającego się nowego roku.  

Na koniec Przewodnicząca poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się prawdopodobnie 

25 stycznia. 

 

Do pkt 13. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska stwierdziła, że porządek obrad został 

wyczerpany, w związku z czym zamknęła obrady LXVII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji, 

Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1305, podjęła 12 uchwał. 
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Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu obrad LXVII sesji Rady Miejskiej 

Ostrzeszów.  

 

Protokołowała 

Beata Żołądek 
Przewodnicząca  

Rady Miejskiej Ostrzeszów  

/-/  

Beata Calińska 


